
  

Generalforsamling 2021 Bekkelagshøgda Vel  
  

Møtet ble avholdt i Bekkelagshuset på Sportsplassen 22.6.21.  

Også denne generalforsamlingen var sterkt preget av Covid-situasjonen. Det lot seg gjennomføre 
etter at restriksjonene var lettet på, men fordi styret avventet dette, ble møtet avholdt svært sent, 
noe som selvsagt også bidro til et svært dårlig oppmøte.   

De aller fleste styremedlemmene var imidlertid på plass:   

Egil Naumann – leder  

Hroar Møthe   

Stein Tennebø   

Anita Lillesveen  

May Britt Brøyn  

Stein Erik Johansen  

Harald Rønning  

Lars Homb – kasserer  

Elen Roaldset (vara)  

  

Stein og Stein Erik valgt til å undertegne protokoll.   

Ingen innsigelser mot dagsorden.   

  

Møtet startet med at leder Egil Naumann leste årsberetningen (delt ut til alle beboere i Vellets 
område).   

Saker som videre ble redegjort for / diskutert, var blant annet:  

Jacobs / Norgesgruppen forkaster planene om å utvikle et større anlegg i tilknytning til butikken. 
Skyldes blant annet at de ikke fikk aksept for flere enn 30 p-plasser.    

Kafé Utsikten ligger fortsatt brakk, men kampen om å få kafeen opp igjen er ikke gitt opp. Tre 
toaletter er satt opp ved skråningen, og en varebil selger tidvis småmat og drikke på parkeringen der.   

Stiene langs hele skråningen er nå i elendig forfatning. Området er vernet, og det gjør at ivrige sjeler 
som har meldt interesse for å utbedre privat ikke kan gjøre dette.   

Det ligger også en haug av nedfalte trær både der og andre steder i området. Stein har tatt sakene 
opp med etaten, men ikke fått svar. Ekebergskråningen har et stort økologisk mangfold, (utkom nylig 
en rapport om dette), og forvaltes av Staten. Dette kompliserer muligens utbedring og bremser 
kommunens engasjement.   



  

Sportsplassen engasjerer stadig, og det samme gjør Bekkelagshuset og det skjebne.   

Eierforholdet på både Sportsplassen og huset er komplisert, med BSK som største eier av huset, mens 
selve Sportsplassen er på kommunal festetomt. BSK er nå i gang med å bygge et stort flerbruksanlegg 
oppe på Ekebergsletta – men dette vil ikke redusere aktiviteter på Sportsplassen, og Bekkelagshuset 
vil bestå, forsikret Stein Erik Johansen - Vellets representant i arbeidsgruppen for Sportsplassen og 
huset.   

  

Andre poster som Vellet vil fortsette å jobbe med:   

Marienlundparken (minnelunden), juletretomten, Oslo Sporveiers avvisende holdning rundt 
opprydding etter skader i Marienlunden.   

 Holtetkrysset, Kongsveien og Marienlundveien – samt Sporveistomten.  
Planer/reguleringsarbeid og konflikter rundt disse – og Sporveiens og Bymiljøetatens avvisende 
holdning til å imøtekomme beboerne på Holtet i disse sakene.   

  

Bekkelagshøgda Vels 100-årsjubileum er – også denne jubileumsmarkeringen er preget av 
covidsituasjonen. Men en rekke historiske fotografier som vellet har hengt opp rundt omkring i 
området vårt har fått stor oppmerksomhet.   

Det arbeides også med et egen jubileumshefte som inneholder flere lokale historier, og vil markere 
vellets utvikling gjennom disse 100 årene.  

I den forbindelse etterlyser vellet flere bilder av gamle butikker i området. Heftet vil forhåpentligvis 
kunne distribueres utpå høsten.   

  

Regnskap: Lars Homb redegjorde kort for regnskapet for siste år (– se vedlegg), og Generalforsamling 
godkjente regnskapet.   

  

Valg:  

Fire av vellets styremedlemmer var på valg i år, og Stein Tennebø og Hroar Møthe ønsket å trekke 
seg.   

Disse er erstattet av Kjell Nordstokke og Trond Hellerud. Anita Lillesveen og Styreleder Egil Naumann 
fortsetter en ny periode.  

Lars Homb fortsetter som kasserer/regnskap.   

Revisor Bente Wilhelmsen  

  

Ny styresammensetning er dermed:  

Leder                    Egil Naumann (ett år)  



Medlemmer           May Britt Brøyn (ett år igjen)  

                                 Harald Rønning (ett år igjen)  

                                 Stein Erik Johansen (ett år igjen)  

                                 Anita Lillesveen (to år)  

                                 Kjell Nordstokke (to år igjen)  

                                 Trond Hellerud (to år igjen)  

Varamedlemmer   Elen Roaldseth (ett år igjen)  

                                  Eddy Kjær (ett år igjen)  

  

Regnskapsfører     Lars Homb  

Revisor                    Bente Wilhelmsen  

  

Ny valgkomite        Arnt Fremstad  

                                  Øystein Sundelin  

 

 

Referat: May Britt Brøyn  


